
Protokół Nr 49/22 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 29 września 2022 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

Małgorzaty Masiłkin -Skarbnika Powiatu 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 12.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu sępołeńskiego za I 

półrocze 2022 r. 

2. Zaopiniowanie pozostałych uchwał na sprawie : 

a) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępołeńskiego na 2022 rok, 

b) uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-

2028. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie 

Ad. 1. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła sprawozdanie z wykonania I półrocza 2020 

r. Dochody osiągnięto w kwocie 36 197314,12, co stanowi 56,8% planu. Wydatki 
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majątkowe wykonano w kwocie 32 158 664,52 zł na poziomie 48,5 5 planu. Wynik 

wykonania budżetu stanowi nadwyżka w kwocie 4038 694,60 zł. 

Ogółem zadłużenie powiatu wyniosło 21 991 818 ,70 zł i jest na poziomie 34,5 %. 

Wydatki inwestycyjne wykonano w 44,7 % planu rocznego. 

Radny I. Balcer zapyta z czego wynika tak wysoka nadwyżka. 

M. Masiłkin odpowiedziała, że nadwyżka na półrocze nie ukazuje nic. Subwencje i 

dotacje przyznawane są w czerwcu a ich wydatkowanie jest w lipcu. Na wysokość 

nadwyżki mają także wpływ środki z Rządowego Funduszu Inwesycji na inwestycje, 

które wydatkowane są w kolejnych miesiącach. 

Realizacja budowy boiska rozłożyła się na dwa lata. Jest zakończona, a jej całkowity 

koszt 1 min 406,737,90 zł. 1 min 200 zł pochodzi z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych a powiat dołożył 206,737,70 zł. 

Ad. 2. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer zapytał, czy zwiększona subwencja oświatowa 

jest wystarczająca? 

Pani Skarbnik udzieliła pozytywnej odpowiedzi. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Radny M. Chart Radny M. Chart poinformował o zbiórce dla chorej Zosi 

Szcześniewskiej. Wspomniał, że tata chorej dziewczynki będzie w piątek w 

Więcborku, a w sobotę w Sępólnie Kraj. 

Zaproponował, aby Rada Powiatu przygotowała uchwałę na przyszłą sesję, aby 

zmienić sposób refundacji leku. Członkowie Komisji przystali na propozycję. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 12.34. 




